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染整布、印花布、纬编织造布，经编织造布的制造所涉及的能源管理活动。
产品的单位产量综合能耗(统计周期：2020/1-12）分别为：
1.染整布产品单位产量综合能耗为：951.6
kgce/吨布，该类产品的制造过程涵盖：坯布—染色—脱水—定型整理—检验—染整布。
2.印花布产品单位产量综合能耗为：515
kgce/吨布，该类产品的制造过程涵盖：染布—印花—定型整理—检验—印花布。
3.纬编织造布产品单位产量综合能耗为：118.1
kgce/吨布，该类产品的制造过程涵盖：纱（染色纱）—翻纱—织布—检验—定坯
（其中染纱工序：纱—染色—脱水—检验—染色纱）。
4.经编织造布产品单位产量综合能耗为：328.1
kgce/吨布，该类产品的制造过程涵盖：纱—整經—织布—入倉—定坯。
The Energy management activities involved in the manufacturing of dyeing and finishing cloth, printing
cloth, weft weaving cloth and warp weaving cloth.
The comprehensive energy consumption per unit output of the product(Statistical period from 1st Jan
2020 to 31st Dec 2020) is respectively:
1.The comprehensive energy consumption per unit output of dyeing and finishing cloth product is 951.6
kgce / ton cloth. The manufacturing process of this kind of product covers: grey cloth - dyeing -
dehydration - finalization finishing - Inspection - dyeing and finishing cloth.
2.The comprehensive energy consumption per unit output of printed fabric products is 515 kgce/ton of
cloth. The manufacturing process of this kind of products includes: dyeing, printing, finalizing, inspection
and printing.
3.The comprehensive energy consumption per unit output of weft knitted fabric products is 118.1 kgce /
ton of cloth. The manufacturing process of this kind of products covers: yarn (dyed yarn) - turn over -
weaving - Inspection - sizing (among which, dyeing process: Yarn - dyeing - dehydration - Inspection -
dyeing yarn).
4.The comprehensive energy consumption per unit output of warp knitted fabric products is 328.1 kgce /
ton of cloth. The manufacturing process of this kind of products includes: yarn warping weaving
warehousing sizing.
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